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Rada Miasta i Gminy Kórnik 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

SE-BRM.0012.6.7.2024 

Protokół 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska odbyło się w dniu 22 października 

2024 roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego. Obrady rozpoczęto  o godzinie  13:00,                   

a zakończono o godzinie 15:16. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 radnych. 

Obecni: 

1. Michał Buchwald 

2. Iwona Kosmalska 

3. Marta Kowalczyk 

4. Dorota Łuczak 

5. Robert Maliński 

6. Jerzy Rozmiarek 

7. Andrzej Surdyk 

8. Piotr Szczepaniak 

9. Helena Świdurska 

W spotkaniu uczestniczyli także: Sebastian Wlazły wiceburmistrz MiG Kórnik, Sławomir 

Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik, Ewa 

Kędziora kierownik Wydziały Podatków i Opłat Lokalnych UMiG Kórnik, Aneta Nowak-

Flaczyńska kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG Kórnik, 

Krystian Kazyaka z-ca kierownika Wydziału Gospodarki Odpadami Komunalnymi UMiG 

Kórnik, Kamila Pawłowicz-Rolnik z-ca kierownika Wydziału Funduszu Pozabudżetowych 

i Zamówień Publicznych UMiG Kórnik, Tomasz Haremza komendant Straży Miejskiej    

w Kórniku, Sławomir Animucki dyrektor Kórnickiego Ośrodka Kultury w Kórniku, Anna 
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Andrzejewska pracownik Kórnickiego Ośrodka Kultury w Kórniku, Justyna Zaremba 

sołtys Błażejewa, Bartosz Przybylski członek Rady Sołeckiej wsi Błażejewo. 

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  Iwona Kosmalska otworzyła 

posiedzenie. Powitała zebranych. Poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane,         

a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji - dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Na podstawie listy obecności przewodnicząca stwierdziła, że w obradach uczestniczyło 

7 radnych. Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska miała kworum i mogła podejmować 

prawomocne decyzje. Przewodnicząca Iwona Kosmalska zapytała, czy radni mają 

uwagi do ogłoszonego wcześniej porządku obrad. Radny Michał Buchwald poprosił       

o przeniesienia na początek posiedzenia pkt 4 i 5. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

poprosił o wykreślenie z porządku obrad pkt 3d oraz wyjaśnił powód późnego 

przesyłania projektów uchwał na komisję. Przyczyną zaistniałej sytuacji było ogłoszenie 

danych z GUS dopiero w piątek 18 października br. Nie zgłoszono więcej uwag               

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

wykreślenia z porządku obrad punktu 3d. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 
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Głosowano w sprawie: 

przesunięcia pkt. 4 i 5, przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

 

Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

4. Zaopiniowanie wniosku o podział sołectwa Błażejewo.  

5. Podsumowanie tegorocznych dożynek gminnych. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:  

a) zniesienia statusu pomnika przyrody, 

b) zgłoszenia sołectwa Radzewo do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi", 

c) zgłoszenia sołectwa Kamionki Stare do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+", 

d) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

e) obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego, 

f) ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony 

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych, 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse1
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse2
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse12
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse13
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse3


 
 

4 
 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy,  

h) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

6. Zapoznanie się w pismami w sprawie:  

a) warunków, jakie powinna spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę 

miejscową - uchwała Rady Miasta Zakopane, 

b) rozporządzenia z dnia 28 sierpnia 2024 r. przygotowanym przez Ministerstwo Klimatu 

i Środowiska w sprawie szczegółowych cech jakościowych i wymiarowych drewna 

energetycznego. Rozporządzenie zawiera szkodliwe zapisy dla polskich firm i polskich 

samorządów poprzez pozbawienie m.in. możliwości utrzymania swoich lokalnych 

ciepłowni. 

c) udzielenia informacji na temat aktualizacji rejestru pomników przyrody. 

7. Zapoznanie się z wnioskami sołtysów w sprawie przesunięcia zaplanowanych 

środków sołeckich.  

8. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy.  

9. Zakończenie posiedzenia.  

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu.  

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse14
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse18
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse18
https://kornik.esesja.pl/posiedzenie/bc994700-8cd9-4#collapse19
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

 

Zgodnie w wcześniejszymi ustaleniami i głosowaniem przystąpiono do omawiania pkt 4,  

a zaraz po nim pkt 5. 

 

4. Zaopiniowanie wniosku o podział sołectwa Błażejewo. 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. 

Przewodnicząca komisji Iwona Kosmalska przypomniała o dyskusji w tym temacie na 

poprzednim posiedzeniu komisji. Zapytała czy zebrani na komisji mają jeszcze pytania. 

Nie zgłoszono uwag i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnego zaopiniowanie wniosku o podział sołectwa Błażejewo. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

 

5. Podsumowanie tegorocznych dożynek gminnych. 

Przewodnicząca komisji Iwona Kosmalska podsumowała organizację dożynek 

gminnych, które odbyły się 24 sierpnia br. w miejscowości Radzewo. Poprosiła 

Sławomira Animuckiego Dyrektora Kórnickiego Ośrodka Kultury w Kórniku                     

o przedstawienie sprawozdania z organizacji imprezy. Dyrektor Sławomir Animucki 
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zwrócił uwagę główny cel dożynek jakim jest podziękowanie za całoroczna pracę 

rolnikom z terenu naszej gminy. Omówił rolę komitetu dożynkowego, konkursu na 

wieniec dożynkowy. Podziękował osobom, które pomogły i uczyły panie z koła gospodyń 

wiejskich z terenu gminy Kórnik w przygotowaniu wieńców zgodnie z obowiązującymi 

regułami i tradycją.  Do dyskusji dołączyli radny Michał Buchwald, wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły oraz przewodnicząca komisji Iwona Kosmaska, którzy wspólnie 

podziękowali za pomoc w organizacji dożynek. Odnieśli się do potrzeby funkcjonowania 

komitetu dożynkowego oraz zaproponowali spotkanie organizacyjne Dożynek 2025 na 

listopad tego roku. Radna Marta Kowalczyk zgodziła się ze swoimi przedmówcami. 

Tomasz Haremza komendant Straży Miejskiej poinformował, że nie odnotowano 

żadnego incydentu  podczas imprezy. Anna Andrzejewska pracownik Kórnickiego 

Ośrodka Kultury w Kórniku zaproponowała wprowadzenia podziału zadań podczas 

organizacji przyszłorocznych dożynek. Wszyscy zebrani poparli pomysł. Na tym 

zakończono dyskusję. 

Po wyczerpaniu tematów dyskusji powrócono do pkt.3. 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

3a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Projekt uchwały przedstawił Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa informując, że ze względu na zły stan drzewa i zagrożenie dla 

mieszkańców Żernik, trzeba usunąć chory wiąz.  Do wypowiedzi nawiązał wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły potwierdzając konieczność usunięcia drzewa. Więcej uwag nie 

zgłoszono i przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.   

Głosowano w sprawie: 

zniesienia statusu pomnika przyrody. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 
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Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

 

3bc) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- zgłoszenia sołectwa Radzewo do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi", 

- zgłoszenia sołectwa Kamionki Stare do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+". 

Projekty uchwał omówiła Kamila Pawłowicz-Rolnik z-ca kierownika Wydziału Funduszu 

Pozabudżetowych i Zamówień Publicznych UMiG Kórnik. Nie zgłoszono uwag                

i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszenia sołectwa Radzewo do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi". 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

Głosowano w sprawie: 

zgłoszenia sołectwa Kamionki Stare do Programu "Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+". 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy 

Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

3d) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

3e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej 

jako podstawa obliczania podatku rolnego. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił obecną sytuację materialną i finansową 

rolników. Poinformował, że Główny Urząd Statystyczny dopiero w piątek 18 października 

2024 roku opublikował cenę żyta za 1dt. 

Projekt uchwały przedstawiła Ewa Kędziora  kierownik Wydziały Podatków i Opłat 

Lokalnych UMiG Kórnik. 

Radna Marta Kowalczyk  zapytała skąd wynika przedstawiona kwota. Zwróciła uwagę 

na sytuację finansową rolników. Zaproponowała obniżenie kwoty podatku. Do dyskusji 

dołączył radny Jerzy Rozmiarek informując, że cena żyta jest uzależniona od danych 

jakie otrzymuje Główny Urząd Statystyczny i od ceny żyta na rynku zbytu zbóż. 

Zaproponował obniżenie wysokości kwoty podatku o 2 złote. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły wyjaśnił, że przy ustalaniu wysokości podatku rolnego brana jest przede 

wszystkim sytuacja gospodarcza rolników na terenie naszej gminy. Przychylił się do 



 
 

9 
 

pomysłu swoich przedmówców. Więcej uwag nie zgłoszono i przystąpiono do 

głosowania nad stawką pięćdziesiąt osiem złotych. 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Dorota Łuczak, Andrzej Surdyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marta Kowalczyk, Jerzy Rozmiarek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Robert Maliński, Piotr Szczepaniak 

 

3fgh) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

- ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony 

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych, 

- wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, 

- wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Posiedzenie komisji opuścił radny Jerzy Rozmiarek. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczyło 6 radnych. 

Projekty uchwał przestawił i szczegółowo omówił wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  

Radny Michał Buchwald zapytał ile zyska gmina w przypadku podniesienia stawki dla 

przedsiębiorców o proponowane pięćdziesięciu siedmiu procent, a nie jak uwzględnione 

w projekcie uchwały zwyżka na poziomie siedemnastu procent. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły wytłumaczył, że gmina zyska około dwóch i pół miliona złotych. Dzięki 
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temu, mieszkańcy będą mogli płacić mniej, a przedsiębiorcy równoważyć swoje koszty. 

Radny Michał Buchwald zgodził się z wyjaśnieniami. Uważa, że mieszkańców należy 

wspierać tak, aby nie tracili na tym przedsiębiorcy.  

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek o określonej pojemności, przeznaczony 

do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości niezamieszkałych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (0) 

PRZECIW (4) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Helena Świdurska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dorota Łuczak, Andrzej Surdyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty dla nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Andrzej Surdyk, 

Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 
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Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak 

 

Głosowano w sprawie: 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Andrzej Surdyk, 

Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak 

 

Po zaopiniowaniu projektów uchwał powrócono do pkt 6. 

 

 

6. Zapoznanie się w pismami w sprawie: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu. 

6a) warunków, jakie powinna spełniać miejscowość, w której można pobierać opłatę 

miejscową - uchwała Rady Miasta Zakopane, 

6b) rozporządzenia z dnia 28 sierpnia 2024 r. przygotowanym przez Ministerstwo 

Klimatu i Środowiska w sprawie szczegółowych cech jakościowych i wymiarowych 

drewna energetycznego. Rozporządzenie zawiera szkodliwe zapisy dla polskich firm      

i polskich samorządów poprzez pozbawienie m.in. możliwości utrzymania swoich 

lokalnych ciepłowni. 

6c) udzielenia informacji na temat aktualizacji rejestru pomników przyrody. 
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Przewodnicząca Iwona Kosmalska zapoznała zgromadzonych z wnioskami. Stanowisko 

w sprawie wyżej wymienionych pism zajął Sławomir Zakrzewski kierownik Wydziału 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa, który wyjaśnił na czym polega określanie cech 

jakościowych i wymiarowych drewna oraz odniósł się do aktualizacji rejestru pomników 

przyrody. Dane są cały czas na bieżąco uaktualniane.  

 

7. Zapoznanie się z wnioskami sołtysów w sprawie przesunięcia zaplanowanych 

środków sołeckich. 

Wnioski są załącznikami do protokołu. Nie zgłoszono uwag. 

 

8. Sprawy bieżące, wolne wnioski i głosy. 

Przewodnicząca komisji Iwona Kosmalska złożyła wniosek do burmistrza w sprawie 

przykrych zapachów w miejscowości Robakowo – wniosek jest załącznikiem do 

protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

wniosku o udzielenie informacji przez przedsiębiorcę o podjętych krokach w celu 

usunięcia przykrych zapachów związanych z działalnością na terenie zakładu. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Andrzej Surdyk, 

Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak 
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Po zakończeniu pkt 8 powrócono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek - druga propozycja Burmistrza MiG 

Kórnik. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia stawki opłaty za pojemnik lub worek - druga propozycja. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Michał Buchwald, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Andrzej Surdyk, 

Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, Piotr Szczepaniak 

 

9. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Iwona Kosmalska 

zakończyła posiedzenie Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

 

                                                                                        Przewodnicząca komisji 

                                                                                          /-/ Iwona Kosmalska 

 

 

 

 

Protokołowała: Ewa Woźniak 


